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Kakanj, 27.09.2017. godine  

Z A P I S N I K  
sa 11. redovne sjednice Općinskog vijeća održane 27.09.2017. godine (srijeda) u velikoj sali za 

sastanke Općinskog vijeća sa poĉetkom u 9:00 sati 
(sažetak zapisnika) 

 
Nakon intoniranja himne Bosne i Hercegovine, 11. sjednicu Općinskog vijeća otvorio je Slaven Katičić, 
predsjedavajući Općinskog vijeća, i pozdravio prisutne: općinske vijećnike i vijećnice, općinskog načelnika, 
pomoćnike općinskog načelnika, izvjestioce, obraĎivače, predstavnike medija i goste. 
 
Predsjedavajući je zamolio da vijećnici i vijećnice prijave svoje prisustvo. 
 
Vijećnici  i vijećnice prisutni na sjednici:  
 
Dţemal Bečirhodţić, Aldin Šljivo, Edin Aliefendić, Mejrema Purišević, Muhamed Kubat,  Senad Alajbegović, 
Izudin Hrusto, Haris Veispahić, Adnan Ibrahimspahić, Amar Selimović i Safet Šahman (SDA) 
 
Semir Mušija, Rizah Haračić, Jasmin Mušanović, Mirnes Merdić i Mugdin Gorak (SBB BiH) 
 
Mirsad Tursum, Rešad Merdić, Fahrudin Buza, Adisa Škulj i Zerina Kovač (S BiH) 
 
Enes Piljug,  Eldin Mijoč(naknadno pristupio) i Ahmed Begić (SDP BiH) 
 
Nusret Muslić i Sedmedin AmiĎić  (DF) 
 
Slaven Katičić i Ivica Petrović (HDZ BiH) 
 
Elvedin Delić (A-SDA) 
 
Mujo Fafulić – nezavisni kandidat iz reda nacionalnih manjina.  
 
Predsjedavajući je konstatirao da je na sjednici u momentu prijave prisutno 29 vijećnika i vijećnica te da su 
se stekli svi potrebni uvjeti za validan rad i odlučivanje Općinskog vijeća. 
 
Pored vijećnika sjednici su prisustvovali: 
Nermin Mandra, općinski načelnik 
Ferdo Mijaĉ, sekretar Općinskog vijeća  
Mirza Fazlić, pomoćnik općinskog načelnika za privredu, urbanizam i zaštitu okoline 
Džihad Berbić, pomoćnik općinskog načelnika za finansije  
Nurĉo Kurtović, pomoćnik općinskog načelnika za imovinskopravne, geodetske poslove i katastar 
nekretnina 
Rešad Zaimović, pomoćnik općinskog načelnika za društvene djelatnosti, boračka pitanja, raseljena lica, 

izbjeglice i povratnike 

Enver Kusić,  sekretar organa uprave 

Zijad Neimarlija, direktor Zavoda za planiranje i izgradnju općine Kakanj 

Nurudin Hrusto – pomoćnik općinskog načelnika za civilnu zaštitu 

Amir Dedić – Odsjek za inspekcije 
 
Izvjestioci, obraĊivaĉi, gosti 
Mirnes Bajtarević – direktor JP „Grijanje“ d.o.o.  Kakanj 
Uĉenici Gimnazije „Muhsin Rizvić“ Kakanj: Adi Imamović, Ejub Veispahić, Ahmed Aliĉković, Berina 
Obralija i Merima Đokić u okviru projekta “Uključivanje mladih ljudi u javni ţivot na lokalnom nivou u BiH” 
Udruţenja izbornih zvaničnika iz Sarajeva. 
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Predstavnici medija: 
NTV IC Kakanj   „Naša rijeĉ“  „Kaportal“ 
Radio Kakanj    „Kakanjlive“     
„Kakanjske novine“   „Kakanj-x“  
 
Kratka saopćenja o radu sjednice i prethodnim pitanjima: 

Predsjedavajući je rekao da je Kolegij Općinskog vijeća  20/09/2017. godine  (srijeda) sa početkom u 15:30 
odrţao 10.sjednicu na kojoj je nakon razmatrao: 

a) Informaciju JP Grijanje Kakanj o poduzetim radnjama u vezi angaţovanja advokata  
Informacija je primljena k znanju uz zaključak da se navedena proslijedi advokatima Suadu Agiću, Ševali 
Demir, Amini Zulić i Anti Grgiću, podnosiocima inicirajućeg dopisa. 

b) Zahtjevi preduzeća Hidrogradnja Sarajevo, Podruţnica Kamenolom „Greben“ Kakanj i Porezne 
uprave F BiH za oslobaĎanje plaćanja takse na istaknutu firmu 

Zahtjevi će se proslijediti Sluţbi za privredu, urbanizam i zaštitu okoline na dalje postupanje. 
c) Zahtjev MZ-e Kakanj II u vezi prostorija za rad Savjeta MZ-e 

Zahtjev će se proslijediti Zavodu za planiranje i izgradnju općine Kakanj i Sluţbi za opću upravu, radne i 
zajedničke poslove, lokalnu samoupravu i mjesne zajednice na dalje postupanje. 

d) Zahtjev MZ-e Kakanj II u vezi rješavanja problema ruševnih kuća u naselju Albanija 
Zahtjev će se proslijediti Odsjeku za inspekcije  

e) Protestno pismo Savjeta MZ-e Čatići zbog zanemarivanja briga za vlastite resurse te manjka 
društvene odgovornosti 

Pismo je primljeno k znanju uz zaključak da se uprava TE podsjeti na zaključke Općinskog vijeća sa ranijih 
tematskih sjednica Općinskog vijeća. 

f) Odgovor TE Kakanj na protestno pismo MZ-e Čatići  
Odgovor je primljen k znanju. 

g) Dopis Centrotrans Eurolines dd Sarajevo 
Dopis Centrotransa će se proslijediti Sluţbi za imovinskopravne, geodetske poslove i katastar nekretnina 
uz zaključak Kolegija da Sluţba izvijesti Kolegij o poduzetim mjerama prema Centrotransu i „Euro-
group“ po zaključku  Kolegija broj:01/1-4-71-K/17. 

h) Dopis MZ-e Kraljeva Sutjeska u vezi klizišta 
Dopis će se proslijediti Sluţbi civilne zaštite na dalje postupanje. 

i) Inicijativa političke organizacije graĎana „Naša stranka“ Kakanj u vezi čišćenja i ureĎenja ulica, 
zelenih površina korita rijeke Zgošće i igrališta 

Inicijativa će se proslijediti Zavodu za planiranje i izgradnju da izvijesti Kolegij o poduzetim radnjama 
čišćenja i ureĎenja ulica. 

j) Inicijativa političke organizacije graĎana „Naša stranka“ Kakanj u vezi postavljanja preventivne 
izbočina za smanjivanje brzine 

Inicijativa će se proslijediti u  Stručnu sluţbu za poslove Općinskog vijeća da ista sačini informaciju o 
ranijim vijećničkim inicijativama vezanim za usporivače brzine u naselju Doboj. 

k) Dopis udruţenja „Slatki ţivot“ Kakanj 
Dopis će se proslijediti Sluţbi za društvene djelatnosti, boračka pitanja, raseljena lica, izbjeglice i povratnike 
na dalje postupanje.  
 

Usvajanje zapisnika sa 10. sjednice Općinskog vijeća 
Predsjedavajući je zapisnik sa 10. sjednice Vijeća stavio na razmatranje. Pošto nije bilo prijavljenih 
diskutanata, predsjedavajući je nakon glasanja konstatirao da je isti usvojen sa 29 glasova za, bez glasova 
protiv i uzdrţan. 
 
Komentari na dostavljena mišljenja na vijećniĉke inicijative: 
 
Rizah Haraĉić: je rekao da nije zadovoljan na prethodne odgovore kada se radi o zapošljavanju osoba 
posebno naglašavajući veća preduzeća, RMU i TC Kakanj. Ponovio je vijećničku inicijativu od ranije, u vezi 
promjene ograničenja brzine na odreĎenim lokalitetima.  
U vezi mjesta za start polaganja vozačkih ispita,  traţio je od pomoćnika općinskog načelnika, Mirze 
Fazlića, zaključke sa sastanka sa auto-školama.  
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Sedmedin AmiĊić: je rekao da je dobio odgovor na vijećničku inicijativu u vezi izgradnje mosta u mjestu 
Halinovići u kojem je navedeno kako Općina nema interes za taj most i dodao je kako nije ni presudan 
interes Općine nego prvenstveno interes graĎana Naţbilj i Halinovići te da je uloga Zavoda za planiranje i 
izgradnju  interes graĎana općine Kakanj. 
 
Edin Aliefendić: je, obzirom da nije dobio odgovor na vijećničku inicijativu u vezi ureĎenja i obiljeţavanja 
parking prostora kod zgrade soliter II, istu ponovio. 
 
Vijećniĉka pitanja: 
 
Safet Šahman: je postavio dva vijećnička pitanja u vezi nekoliko rasvjetnih tijela u mjestu Hrastovci koja 
nisu u funkciji i u vezi nastavka gradnje ambulante u Krševcu. 
 
Ahmed Begić: je postavio vijećničko pitanje u vezi postavljanja adresnog registra, registra ulica i kućnih 
brojeva općine Kakanj. 
 
Enes Piljug: je postavio dva vijećnička pitanja u vezi probijanja putne komunikacije niz sliv rijeke Ribnice i 
u vezi statusa sela Mramor. 
 
Općinski naĉelnik(odgovor): je rekao da je navedena putna komunikacija otvoreni problem duţe vrijeme, 
posebno nakon klizišta jalovine kada je dovedena u skoro bezizlaznu situaciju. Istakao je da je nastavljeno 
sa aktivnostima koje je Vijeće odredilo, to jest izgradnja puta lijevom obalom rijeke Trstionice, te da se 
privodi kraju i da bi se do zime neke stvari trebale riješiti. TakoĎer je rekao da su u toku radovi na 
privremenom prolazu kroz Kamenolom Tvornice cementa te da je stanje u budţetu loše da bi se nastavilo 
sa realizacijom projekta ali zahvaljujući privrednim subjektima (Rudnik mrkog uglja, Tvornica cementa i 
Trgošped) koji su izrazili ţelju za izgradnju puta, isti bi se mogao izgraditi u skorije vrijeme, uz povoljne 
vremenske uslove, najkasnije do proljeća. Najavio je i moguću vanrednu sjednicu Općinskog vijeća u vezi 
eksproprijacije kučićkih njiva. 
 
Enes Piljug(komentar na odgovor): se zahvalio općinskom načelniku na odgovoru i naglasio potrebu 
realizacije nekih projekata prije zime. 
 
Mirnes Merdić: je postavio vijećničko pitanje u vezi realizacije prenosa vlasništva nekretnina za područje 
Brnjica zbog velikog broja zemljišta koja nisu uknjiţena kao i sječe privatnih šuma od strane šumskog 
preduzeća „Ribnica“ Kakanj. 
 
Rizah Haraĉić: je postavio dva vijećnička pitanja JP Grijanje u vezi isporuke predizolovanih cijevi od strane 
MZ Bičer i MZ Povezice u 2009.godini i u vezi dinamike priključenja grijanja za MZ Kakanj II. 
 
Slaven Katiĉić: je postavio dva vijećnička pitanja u vezi oborenih tendera i u vezi zapaljenja i uništavanja 
porodične kuće Katičić u Poljanima. 
 
Elvedin Delić: je postavio dva viječnićka pitanja u vezi intervencije Policijske stanice Kakanj zbog 
preglasne muzike u naselju Podvarda i u vezi troškova za pokretanje urbanističke saglasnosti. 
  
Senad Alajbegović: je postavio vijećničko pitanje u vezi stipendija za studente koji su odbijeni na konkursu 
a naknadno su trebali ostvariti pravo na istu. 
 
Semir Mušija: je postavio vijećničko pitanje u vezi statusa Odluke o načinu i uslovima drţanja pasa na 
teritoriji Općine Kakanj. 
 
Džemal Bećirhodžić: je postavio vijećničko pitanje u vezi zahtjeva za izdavanje urbanističke saglasnosti.  
 
Amar Selimović: je postavio dva vijećnička pitanja u vezi saniranja rešetke na mostu u naselju Bilješevo i 
u vezi realizacije projekta vodovoda u naselju Lučani. 
 
Vijećniĉke inicijative: 
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Jasmin Mušanović: je podnio dvije vijećničke inicijative, u vezi uvoĎenja autobuske linije na relaciji Sahat 
kula- Nove Zlokuće i numeracije stambenih objekata. 
 
Enes Piljug: je podnio vijećničku inicijativu u vezi popravljanja i postavljanja rasvjete na lokaciji od 
Hidrogradnje na Kamenolomu do ulaza u selo Brnj. 
 
Safet Šahman: je podnio vijećničku inicijativu u vezi finansijske pomoći mještanima sela Hodţići zbog 
redukcije vode. 
 
Elvedin Delić: je podnio vijećničku inicijativu u vezi odrţavanja vanredne sjednice Vijeća zbog 
nastupajućeg perioda magle i zagaĎenosti. 
 
Rizah Haraĉić: je podnio dvije vijećničke inicijative, u vezi prituţbe graĎana radi okupljanja ispred 
kladionica i ometanja javnosti i u vezi pripreme projektne dokumentacije JP Grijanje za MZ-e Bičer i 
Povezice radi uvida u istu kao i izlaska na teren  na navedene mjesne zajednice od strane nadleţnih radi 
sagledavanja stanja prije početka perioda magle radi postojećih kotlovnica. 
 
Sedmedin AmiĊić: je podnio vijećničku inicijativu da se na lokaciji MZ Kakanj II, dionica Šumonjičke vode i 
ulici Patriotske lige izgradi trotoar za pješake. 
 
Edin Aliefendić: je podnio dvije vijećničke inicijative, u vezi obiljeţavanja pješačkog prelaza kod skretanja 
za romsko naselje Varda i da se napravi WC za gostujuće navijače na stadionu FK Rudar. 
 
Semir Mušija: je podnio dvije vijećničke inicijative u vezi izgradnju pješačkih staza-trotoara uz regionalni 
put Čatići-Kraljeva Sutjeska i  da se  u predstojećoj sezoni planira odrţavanje i čišćenje od snijega i dijela 
ulice 4. juli- naselje Barev Do. 
 
Adnan Ibrahimspahić: je podnio vijećničku inicijativu  u vezi postavljanja saobraćajnog ogledala na 
raskrsnici lokalnih puteva- ulica 29.novembar, Almira Hasagića i ulice Ţeljeznička (MZ Doboj i MZ Bičer) do 
nekretnine k.č. br. 948/1 k.o. 
 
Džemal Beĉirhodžić: je podnio vijećničku inicijativu  o kategorizaciji općinskog nekategorisanog puta na 
teritoriji općine Kakanj, tačnije u MZ Dumanac-Roščevina u dijelu područne škole „Ahmed 
Muradbegović“ prema novom naselju Roščevina uz ţeljezničku prugu. 
 
Amar Selimović: je podnio dvije vijećničke inicijative, da se uradi adekvatna sanacija udubljenja na 
regionalnoj cesti Kakanj – Bilješevo u blizini tople vode Tičići i da se pokrene procedura  realizacije 
usvojenog projekta rekonstrukcije dijela puta u naseljenom mjestu Modrinje. 
 
Aldin Šljivo: je podnio vijećničku inicijativu da se izvrši nova procjena vrijednosti objekta sportske dvorane 
na posljednjoj etapi trţnog centra Real i da se ubrza prodaja istog. 
 
Slaven Katiĉić: je podnio vijećničku inicijativu za izgradnju mosta preko rijeke Trstionice na regionalnoj 
cesti 443, u naselju Kraljeva Sutjeska. 
 
Ivica Petrović: je podnio vijećničku inicijativu Kolegiju Općinskog vijeća u vezi zloupotrebljavanja vremena 
za vijećnička pitanja i vijećničke inicijative.   
 
UtvrĊivanje dnevnog reda 
Predsjedavajući je za današnju sjednicu predloţio dnevni red (PO POZIVU) koji je usaglašen na sjednici 
Kolegija Općinskog vijeća odrţanoj 20.09.2017. godine. Po intervenciji obraĎivača, mijenjaju mjesto tačke 
4. i 5. Tako da će se prvo razmatrati prijedlog programa i odrţavanja javnih skloništa i zaklona odnosno 
prilagoĎavanje drugih zaštitnih objekata za sklanjanje za period 2017- 2027 godine, a poslije njega godišnji 
plan. U meĎuvremenu su pristigli materijali: prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Programa utroška 
sredstava iz Budţeta Općine Kakanj za podsticaje u poljoprivredi za 2017.godinu i Prijedlog odluke o 
utvrĎivanju javnog interesa u svrhu prelaska cjevovoda preko rijeke Bosne u okviru projekta 
„Rekonstrukcija vodovoda Lučani“ MZ Bilješevo II faza. 
Predsjedavajući je predloţio da se navedeni prijedlozi uvrste u dnevni red, kao 3. i 4. tačka dnevnog reda i 
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isti stavio na razmatranje i usvajanje.  
U diskusiji o dnevnom redu nije niko učestvovao pa je predsjedavajući dnevni red stavio na glasanje i isti je 
usvojen sa  30 glasova za.  
 
Usvojeni dnevni red: 
 

1. Izvještaj o izvršenju Budţeta Općine Kakanj za period 01.01.-30.06.2017. godine  
2. Izvještaj o izvršenju Tekuće budţetske rezerve za period 01.01.-30.06.2017. godine 
3. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Programa utroška sredstava iz Budţeta Općine 

Kakanj za podsticaje u poljoprivredi za 2017.godinu  
4. Prijedlog odluke o utvrĎivanju javnog interesa u svrhu prelaska cjevovoda preko rijeke Bosne u 

okviru projekta „Rekonstrukcija vodovoda Lučani“ MZ Bilješevo - II faza  
5. Prijedlog odluke o dopuni Odluke o naknadama za vatrogastvo  
6. Prijedlog programa izgradnje i odrţavanja javnih skloništa i zaklona odnosno prilagoĎavanje 

drugih zaštitnih objekata za sklanjanje za period 2017-2027 godina  
7. Prijedlog godišnjeg plana za izgradnju i odrţavanje javnih skloništa i zaklona u 2017. godini  
8. Prijedlog rješenja o imenovanju Skupštine JP „Grijanje“ d.o.o. Kakanj na privremeni period na 

najviše tri (3) mjeseca  
9. Prijedlog rješenja o imenovanju Skupštine JP „Vodokom“ d.o.o. Kakanj na privremeni period na 

najviše tri (3) mjeseca  
10. Prijedlog rješenja o imenovanju Konkursne komisije za konačno imenovanje Upravnog odbora 

JU za predškolski odgoj i obrazovanje „Mladost“ Kakanj  
11. Prijedlog rješenja o imenovanju Upravnog odbora JU za predškolski odgoj i obrazovanje 

„Mladost“ Kakanj na privremeni period na najviše tri (3) mjeseca  
12. Prijedlog rješenja o konačnom imenovanju dva člana Upravnog odbora JU Dom zdravlja Kakanj 
13. Prijedlog rješenja o imenovanju člana Upravnog odbora JU Dom zdravlja Kakanj na privremeni 

period na najviše tri (3) mjeseca  
14. Prijedlog rješenja o utvrĎivanju prava vlasništva u korist Mušanović Arafata iz Kaknja 
15. Prijedlog rješenja o utvrĎivanju prava vlasništva u korist Kurtović Nurče iz Kaknja 
16. Prijedlog rješenja o utvrĎivanju prava vlasništva u korist Alajbegović Salema iz Kaknja 
17. Prijedlog rješenja o utvrĎivanju prava vlasništva u korist Franjković Marka iz Kaknja 
18. Prijedlog rješenja o utvrĎivanju prava vlasništva u korist Fazlić Ibrahima iz Kaknja 
19. Prijedlog rješenja o utvrĎivanju prava vlasništva u korist Kubat Rešada iz Kaknja 
20. Prijedlog rješenja o utvrĎivanju prava vlasništva u korist Čabrić Vesne iz Kaknja i Jelović Emilije 

iz Zenice 
21. Prijedlog rješenja o utvrĎivanju prava vlasništva u korist Kozica Elvira iz Kaknja 
22. Prijedlog rješenja o utvrĎivanju prava vlasništva u korist Goralija-Imamović Amne iz Kaknja 

 
Taĉka 1. 
Izvještaj o izvršenju Budžeta Općine Kakanj za period 01.01.-30.06.2017. godine  
 
Predlagač: Općinski načelnik; ObraĎivač: Sluţba finansije,   Izvjestilac: Dţihad Berbić, pomoćnik općinskog 
načelnika; Stav i mišljenje: Komisija za budţet 
 
Uvodna izlaganja su dali, općinski načelnik, Nermin Mandra i, pomoćnik općinskog načelnika, Dţihad 
Berbić.  
 
Izvještaj je usvojen bez rasprave sa 19 glasova za, 5 glasova protiv i 5 uzdrţanih.  
 
Taĉka 2. 
Izvještaj o izvršenju Tekuće budžetske rezerve za period 01.01.-30.06.2017.godine 
 
Predlagač: Općinski načelnik; ObraĎivač: Sluţba za finansije; Izvjestilac: Dţihad Berbić, pomoćnik 
općinskog načelnika;   
 
Pošto nije bilo prijavljenih za raspravu, predsjedavajući je Izvještaj o izvršenju Tekuće budţetske rezerve 
za period 01.01.-30.06.2017.godine stavio na glasanje i isti je usvojen sa 20 glasova za, 3 protiv i 4  
uzdrţana. 
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Taĉka 3. 
Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Programa utroška sredstava iz Budžeta Općine Kakanj za 
podsticaje u poljoprivredi za 2017.godinu 
 
Predlagač: Općinski načelnik; ObraĎivač: Sluţba za privredu, urbanizam i zaštitu okoline; Izvjestilac: Mirza 
Fazlić, pomoćnik općinskog načelnika;   

 
U diskusiji je učestvovao Rizah Haračić. 
 
Rizah Haraĉić: je rekao da nije loša godina bila samo na polju jagodičastog voća, već je bila i na polju 
pčelarstva. Dodao je da je očekivao da će se uvaţiti i ogromni gubici pčelara obzirom da ove godine nisu 
imali nikakve prinose. Na kraju je rekao da se sa prijedlogom izmjena slaţe.    
 
Nakon toga, predsjedavajući je  prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Programa utroška sredstava iz 
Budţeta Općine Kakanj za podsticaje u poljoprivredi za 2017.godinu stavio na glasanje i nakon glasanja 
konstatirao da je isti usvojen sa 29 glasova za, bez glasova protiv i uzdrţan. 
 
Taĉka 4. 
Prijedlog odluke o utvrĊivanju javnog ineresa u svrhu prelaska cjevovoda preko rijeke Bosne u 
okviru projekta „Rekonstrukcija vodovoda Luĉani“ MZ Bilješevo II faza 
 
Predlagač: Općinski načelnik; ObraĎivač: Sluţba za imovinskopravne, geodetske poslove i katastar 
nekretnina; Izvjestilac: Nurčo Kurtović, pomoćnik općinskog načelnika;  
 
Kako nije bilo prijavljenih za raspravu, predsjedavajući je prijedlog odluke o utvrĎivanju javnog ineresa u 
svrhu prelaska cjevovoda preko rijeke Bosne u okviru projekta „Rekonstrukcija vodovoda Lučani“ MZ 
Bilješevo II faza stavio na glasanje i nakon glasanja konstatirao da je isti usvojen sa 28 glasova za, bez 
glasova protiv i uzdrţan. 
 
Taĉka 5. 
Prijedlog odluke o dopuni Odluke o naknadama za vatrogastvo 
 
Predlagač: Općinski načelnik; ObraĎivač: Sluţba za civilnu zaštitu; Izvjestilac: Nurudin Hrusto, pomoćnik  
općinskog načelnika; 
 
Pošto nije bilo prijavljenih za raspravu, predsjedavajući je prijedlog odluke o dopuni Odluke o naknadama 
za vatrogastvo stavio na glasanje i isti je usvojen sa 27 glasova za, bez glasova protiv i uzdrţan. 
 
Taĉka 6. 
Prijedlog programa izgradnje i održavanja javnih skloništa i zaklona odnosno prilagoĊavanje drugih 
zaštitnih objekata za sklanjanje za period 2017-2027. godina 
 
Predlagač: Općinski načelnik; ObraĎivač: Sluţba za civilnu zaštitu; Izvjestilac: Nurudin Hrusto, pomoćnik 
općinskog načelnika; 
 
U diskusiji je učestvovao Ahmed Begić. 
 
Ahmed Begić: je upitao za šta će se utrošiti sredstva od 83.900KM kad su sva skoništa već izgraĎena tj 
da li će se graditi nova skloništa. 
 
Općinski naĉelnik: je rekao da je obaveza da se donese plan skloništa kao i da je obaveza da se izdvoje 
sredstva za tu namjenu. Obzirom da se dugovanja prema dobavljačima za izgradnju nove zgrade nisu 
izmirila i pošto ta sredstva stoje neiskorištena, podrumske prostorije su proglašene skloništem kako bi se 
ova dugovanja mogla izmiriti. 
 
Nakon diskusije, predsjedavajući je prijedlog programa izgradnje i odrţavanja javnih skloništa i zaklona 
odnosno prilagoĎavanje drugih zaštitnih objekata za sklanjanje za period 2017-2027 godina stavio na 
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glasanje i nakon glasanja konstatirao da je isti usvojen sa 24 glasa za, niko protiv i 5 uzdrţanih. 
 
Taĉka 7. 
Prijedlog godišnjeg plana za izgradnju i održavanje javnih skloništa i zaklona u 2017.godini 
 
Predlagač: Općinski načelnik; ObraĎivač: Sluţba za civilnu zaštitu; Izvjestilac: Nurudin Hrusto, pomoćnik 
općinskog načelnika; 
 
Pošto nije bilo prijavljanih za raspravu, predsjedavajući je prijedlog godišnjeg plana za izgradnju i 
odrţavanje javnih skloništa i zaklona u 2017.godini stavio na glasanje i nakon glasanja konstatirao da je isti 
usvojen sa 24 glasa za, niko protiv i 5 uzdrţanih. 
 
Taĉka 8. 
Prijedlog rješenja o imenovanju Skupštine JP „Grijanje“ d.o.o. Kakanj na privremeni period na 
najviše tri (3) mjeseca 
Taĉka 9. 
Prijedlog rješenja o imenovanju Skupštine JP „Vodokom“ d.o.o. Kakanj na privremeni period na 
najviše tri (3) mjeseca 
 
Predlagač: Komisija za izbor i imenovanje;  ObraĎivač: Stručna sluţba za poslove Općinskog vijeća; 
Izvjestilac: Edin Aliefendić, predsjednik Komisije; 
 
Na prijedlog predsjedavajućeg Vijeće je vodilo objedinjenu raspravu o tačkama 8. i 9.  
 
U diskusiji su učestvovali: Haris Veispahić i Rizah Haračić. 
 
Haris Veispahić: je predloţio da se u preambulu rješenja doda  član 228. Zakona o privrednim društvima 
(„Sluţbene novine F BiH“ 81/15) i da se iz člana 1. prijedloga briše „predsjednik“ a piše „član“. Predloţio je 
pauzu od 10 minuta kako bi Komisija za izbor i imenovanje mogla utvrditi prijedlog.   
 
Rizah Haraĉić: je rekao da se ne slaţe sa ovakvim načinom rada te da je Vijeće danas trebalo imati imena 
članova za Skupštine.  
 
Haris Veispahić: je rekao da je ovakva procedura ispravna tj. procedura za izbor članova Skupština Javnih 
preduzeća čiji je osnivač Općina Kakanj je u toku, što znači da se imenuju članovi na privremeni period. 
TakoĎer, uobičajena je praksa da Komisija za izbor  i imenovanja neposredno pred raspravu odrţi sastanak 
na pauzi. 
 
Rizah Haraĉić: je rekao da materijal za Općinsko vijeće nije potpun i Vijeće ne moţe razmatrati ovakav akt 
i nije poslovnički ispravno. Traţio je pauzu od 30' ukoliko će se raditi na ovakav način. 
 
Predsjedavajući: je upitao vijećnika Haračića koje su odredbe Poslovnika o radu prekršene. Najavio je 
pauzu u trajanju od 15 minuta.   
 
Uslijedila je pauza u trajanju od 15'. 
 

Edin Aliefendić: je rekao da je ustaljena praksa da Komisija za izbor i imenovanja ima sastanak na samoj 
sjednici Vijeća obzirom da sve političke partije dan prije sjednice imaju sjednice kluba na kojima odluče o 
prijedlozima. Na sastanku Komisije za izbor  i imenovanja klub vijećanika SBB-a je odustao od predlaganja 
jer se ne slaţu sa ovakvom praksom. Komisija Vijeću predlaţe: za Skupštinu JP „Grijanje“ d.o.o. Kakanj: 
Mahir Neimarlija, Elmir Škulj i Jasenko Beus i za Skupštinu JP „Vodokom“ d.o.o. Kakanj: Fahrudin 
Topalović, Aida Silajdţić, Magbula Ganić, Adnan Husika i Nataša Šarić. 
 
Poslije diskusije, predsjedavajući je prijedlog rješenja o imenovanju Skupštine JP „Grijanje“ d.o.o. Kakanj 
na privremeni period na najviše tri (3) mjeseca stavio na glasanje nakon čega je konstatiranoda je isti 
usvojen sa 17 glasova za, 10 protiv i 1 uzdrţan. 
 
Predsjedavajući je prijedlog rješenja o imenovanju Skupštine JP „Vodokom“ d.o.o. Kakanj na privremeni 
period na najviše tri (3) mjeseca stavio na glasanje i nakon glasanja je konstatirao da je isti usvojen sa 18 
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glasova za, 10 protiv i niko uzdrţan. 
Taĉka 10. 
Prijedlog rješenja o imenovanju Konkursne komisije za konaĉno imenovanje Upravnog odbora JU 
za predškolski odgoj i obrazovanje „Mladost“ Kakanj 
Taĉka 11. 
Prijedlog rješenja o imenovanju Upravnog odbora JU za predškolski odgoj i obrazovanje 
„Mladost“ Kakanj na privremeni period na najviše tri (3) mjeseca 
 
Predlagač: Komisija za izbor i imenovanje; ObraĎivač: Stručna sluţba za poslove Općinskog vijeća;  
Izvjestilac: Edin Aliefendić, predsjednik Komisije; 
 
Predsjedavajući je objedinio raspravu o tačkama 10. i 11. s tim da će se Vijeće izjašnjavati pojedinačno o 
svakoj.  
 
Edin Aliefendić: je u Konkursnu komisiju predloţio: Elvedina Mamelu ispred osnivača, obzirom da je JU 
„Mladost“ već dostavila prijedloge:  Haša Vehab Hadţić – ispred Vijeća roditelja  i Aida Hasagić – ispred 
uposlenika. U privremeni UO JU „Mladost“ Kakanj predlaţu se: Mirsada Čaluk, Sanda Bloudek i Elzana 
Karahodţić. 
 
Pošto nije bilo prijavljenih za raspravu, predsjedavajući je prijedlog rješenja o imenovanju Konkursne 
komisije za konačno imenovanje Upravnog odbora JU za predškolski odgoj i obrazovanje „Mladost“ Kakanj 
stavio na glasanje i isti je usvojen sa 19 glasova za, 9 protiv i niko uzdrţan. 
 
Predsjedavajući je prijedlog rješenja o imenovanju Upravnog odbora JU za predškolski odgoj i obrazovanje 
„Mladost“ Kakanj na privremeni period na najviše tri (3) mjeseca stavio na glasanje, nakon čega je 
konstatirano da je isti usvojen sa 18 glasova za, 9 protiv i 1 uzdrţan. 
 
Taĉka 12. 
Prijedlog rješenja o konaĉnom imenovanju dva ĉlana Upravnog odbora JU Dom zdravlja Kakanj 
 
Predlagač: Konkursna komisija za konačno imenovanje članova UO JU Dom zdravlja Kakanj;  
ObraĎivač:  Konkursna komisija za konačno imenovanje članova UO JU Dom zdravlja Kakanj; 
Izvjestilac: Enver Kusić, predsjednik Komisije; 
 
Kako nije bilo prijavljenih za raspravu, predsjedavajući je prijedlog rješenja o konačnom imenovanju dva 
člana Upravnog odbora JU Dom zdravlja Kakanj stavio na glasanje i nakon toga je konstatirao da je isti 
usvojen sa 18 glasova za, 8 protiv i 2 uzdrţana. 
 
Taĉka 13. 
Prijedlog rješenja o imenovanju ĉlana Upravnog odbora JU Dom zdravlja Kakanj na privremeni 
period na najviše tri (3) mjeseca 
 
Predlagač: Komisija za izbor i imenovanje; ObraĎivač: Stručna sluţba za poslove Općinskog vijeća; 
Izvjestilac: Edin Aliefendić, predsjednik Komisije; 
 
Pošto nije bilo prijavljenih za raspravu, predsjedavajući je prijedlog rješenja o imenovanju člana Upravnog 
odbora JU Dom zdravlja Kakanj na privremeni period na najviše tri (3) mjeseca stavio na glasanje, nakon 
čega je konstatirano da je isti usvojen sa 17 glasova za, 8 protiv i 3 uzdrţana. 
 
Taĉka 14. 
Prijedlog rješenja o utvrĊivanju prava vlasništva u korist Mušanović Arafata iz Kaknja 
Taĉka 15. 
Prijedlog rješenja o utvrĊivanju prava vlasništva u korist Kurtović Nurĉe iz Kaknja 
Taĉka 16. 
Prijedlog rješenja o utvrĊivanju prava vlasništva u korist Alajbegović Salema iz Kaknja 
Taĉka 17.  
Prijedlog rješenja o utvrĊivanju prava vlasništva u korist Franjković Marka iz Kaknja 
Taĉka 18. 
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Prijedlog rješnja o utvrĊivanju prava vlasništva u korist Fazlić Ibrahima 
Taĉka 19. 
Prijedlog rješenja o utvrĊivanju prava vlasništva u korist Kubat Rešada iz Kaknja 
Taĉka 20. 
Prijedlog rješenja o utvrĊivanju prava vlasništva u korist Ĉabrić Vesne iz Kaknja i Jelović Emilije iz 
Zenice 
Taĉka 21. 
Prijedlog rješenja o utvrĊivanju prava vlasništva u korist Kozica Elvira iz Kaknja 
Taĉka 22. 
Prijedlog rješenja o utvrĊivanju prava vlasništva u korist Goralija- Imamović Amne iz Kaknja 

 
Predlagač: Općinski načelnik; ObraĎivač: Sluţba za imovinskopravne, geodetske poslove i katastar 
nekretnina; Izvjestilac: Nurčo Kurtović, pomoćnik općinskog načelnika;  
 
Na prijedlog predsjedavajućeg Vijeće je objedinilo raspravu od 14. do 22. tačke usvojenog dnevnog reda. 
 
Rizah Haraĉić: je rekao da bi ove legalizacije trebalo reducirati obzirom da nije korektno da neko 
bespravno gradi a onda da to legalizira na ovakav način. Naglasio je da se ovo i zapisnički konstatira da je 
SBB imao primjedbu na ovakvu praksu koja u nepovoljan poloţaj dovodi ljude koji idu regularnim putem u 
izgradnji stambenih i poslovnih objekata.  
 
Nakon diskusije, Vijeće se opredijelilo zaključkom da  zajednički glasa o svim prijedlozima koji se tiču 
utvrĎivanja prava vlasništva, te su svi prijedlozi usvojeni sa 25 glasova za, bez glasova protiv i uzdrţanih. 
  
Sjednica je završena u 11:30h. 
 
Audiozapis sa sjednice Vijeća pohranjen je u elektronskoj formi (CD-u) i sastavni je dio ovog zapisnika. 
 
 
 
 

SEKRETAR 
OPĆINSKOG VIJEĆA 

Ferdo Mijač 
______________ 

PREDSJEDAVAJUĆI 
OPĆINSKOG VIJEĆA 

Slaven Katičić 
_______________ 

 
 


